
Zápis z porady vedení konané dne 10. 3. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Veselý, Šrubařová, Bartošek, Dostál, Holub, Křenek, Regner, 

Ledvinka, Kohoutková 

Omluveni: Matyska, Račanský 

1. Zasedání vědecké rady ÚVT 

 Dostál informoval kolegium o zasedání vědecké rady ÚVT. 

 Na dokumentovém serveru byla v rámci ÚVT založena nová složka se zápisem 

z vědecké rady 

 

2. Kontrola úkolů z minulé porady  

 Ve vztahu k informacím z VR ÚVT proběhla příprava na diskusi o výjezdním 

zasedání, zejména ke způsobu prezentace strategických záměrů ústavu – bude 

pokračovat 20. 3. Je rezervován hotel Allvet v plné kapacitě ubytování a velký sál, 

malé salonky stačí rezervovat na první den od 14:00.  

 Příprava na druhou diskusi o guest účtech – součástí problému je také identity 

management, Křenek bude nejprve řešit problém identity managementu, Kohoutková 

připraví podklady k ID manageru.  

 Útlum v publikační činnosti pracovníků ÚVT – příčinou je hlavně nedostatek času, 

mnozí pracovníci také nevnímají tuto činnost jako prioritu.  

 Zviditelnění loga ÚVT na webech – zatím chybí, další kontrola 20. 3.  

 Plán kontrol na letošní rok – nově navrženy kontroly zaměřené na finanční plnění 

centralizovaných aktivit. Šrubařová dokončí návrh, pošle jej kolegiu a vloží do 

systému. (do 20. 3.) 

 Kohoutková a Křenek informovali o schůzkách s J. Vykopalem – vyjasnění si 

vzájemných postojů, stanovení nosných témat, rozlišeny jednorázové a stálé 

problémy.  

 Veselý navrhl novou strukturu výroční zprávy - propagační materiál s přehledným 

uspořádáním, přílohou strategický materiál - roční aktualizace dlouhodobého záměru.  

 

3. Ostatní  

 Diskuse o službách poskytovaných ústavem na příkladu zálohování dat, pro uživatele 

z univerzity i mimo ni – Bartošek bude řešit s Regnerem. 

 Kohoutková informovala o požadavku kancléřky a prorektora Janyšky na novou 

podobu webových stránek univerzity, v týdnu s nimi proběhne schůzka.  

 Křenek informoval o projektovém záměru na Horizont 2020, společný s IBA, Křenek 

stanoven vedoucím work package.  

 Šrubařová informovala o nové verzi cestovních příkazů, podporu na Gotexu zajišťují 

Krejčí a Janebová.  

 Šrubařová informovala, že byl řediteli zaslán návrh na letošní uchopení odměn v 1Q – 

stejný model jako loni, po schválení ředitelem dostanou divizní a Vojtová konkrétní 

částky a termíny.  



 Veselý informoval o jednáních s kancléřkou o spisové službě, výsledky jednání byly 

zaslány Janyškovi.  

 Přebírání IT na RMU – Regner domyslí koncepci, zapojení pracovníků podpory 

z RMU. 

 Regner informoval o požadavku Mikšíka na kontrolu množství zaměstnaneckých 

tisků, Regner zjistí, co požadují a uváží možná řešení.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


